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Styrelsemöte datum 210829 

Närvarande - via Teams 

Tobias Jönberg 
Lars Nilsson 
Pernilla Berglund 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Anna Lundén 
Roland Östberg 
Katarina Torstensson 
Malin Alkestrand 
Sara Johansson 
Jessica Revelj 
 
 
 
7:1 Mötet öppnas  
 
7:2 Ulrika Nordenberg och Katarina Torstensson valdes att justera protokollet. 
 
7:3 Dagordningen godkändes. 
 
7:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Kvarstående punkter: Tobias håller på med 

uppdatering av styrelsens befattningsbeskrivningar, beräknas klart till nästa möte. 
Privatryttarmanualen är nästan klar men tillägg ska göras. Presenteras för 
medlemmarna på höstmötet och dessförinnan för styrelsen. 

 Angående skrivelsen från Norra stallet om översyn av elen så har ordföranden fått till 
sig att det hänger grenar över trådarna igen. Verksamhetschefen ska se till så att rejäl 
översyn av alla hagar görs, om inte anställd personal hinner så får tjänsten köpas in. 

 
7:5 Ekonomisk rapport  
 Lars redogjorde för klubbens ekonomi som ligger i fas. 
 
7:6 Inkomna skrivelser 
 Vi har fått förfrågan via mail av en person som önskar vara med i utformningen av den 

nya anläggningen. Helén återkopplar till personen om att när vi får bygglov för 
anläggningen tar vi kontakt för att höra vad vederbörande har för idéer.  

 
7:7 Bidragsansökan 
 LoK-stöden redovisades 25/8 och klubben beviljades 32 000 kr. Vi hade bland annat 

prova på-ridning i somras för att locka nya medlemmar, detta gav 4500 kr från 
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kommunen. Logg med ideella arbetstimmar, maskintimmar mm är inskickat och bör 
generera en hel del pengar. Vi har även fått de sista pengarna av RF för nya ridbanan. 

 
7:8 Personalsituation 
 Waseem ska vara föräldraledig i en månad under hösten, vikarie är på gång. 
   
 
7:9 Corona – åtgärder och situationen just nu 

Fortsatt arbete med samma åtgärder som tidigare. På grund av de lättade 
restriktionerna har man dock tagit bort maxantalet i lokalerna och det är återigen 
tillåtet att gå in i sadelkammaren för att hämta utrustning. 

 
 
7:10 Rapporter från  
  

• Ridskoleverksamheten – en ny häst är inköpt men ytterligare en ponny behövs. 

• Byggsektionen – arbetsdagen har skjutits upp till början av oktober, datum spikas 

inom kort. Lämpliga arbetsuppgifter för denna dag diskuterades. Cafeterian 

behöver ses över då den är dåligt ventilerad och behöver rustas upp. Bidrag för att 

göra detta finns beviljat.  

• Arenan – Bygglovsansökan behövde kompletteras och komplettering är inskickad. 

Ansökan ska upp i byggnadsnämnden 23 september. Byggpriserna har ökat rejält 

på senare tid, så ny kalkyl är inskickad till kommunen. Även möte med kommunen 

om markköp är på gång nu i veckan. 

• Hemsidan  -  

• Tävlingskommittén / sponsring - Höstens sista tävling är nästa helg, över 200 

anmälda. Funktionärsfest planerar att anordnas under hösten. 

• Kafeteria/trivsel – Bättre bemanning i cafeterian behövs till tävlingar då det ibland 

är svårt att hinna med att både laga mat och se till att det är påfyllt. 

• Ungdomssektionen BUS – 7 medlemmar har varit på förberedande ungdomskurs i 

Huskvarna. BUS-möte planeras inom kort där man ska planera höstens aktiviteter. 

Bland annat planer på föreläsningar och resa till Jönköping horse show. 
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7:11 Övriga frågor – galler till fönstren i sadelkammaren i södra stallet bör finnas. Roland 
kollar på en lösning när han är på plats.  

  
 Klara rutiner för isolering av misstänkt smittad häst behövs. Vart ställer man hästen, 

vart hämtar man vatten och hö till exempel? Personal vid ridskolan har en rutin för hur 
de ska agera då man misstänker någon form av smitta, men detta är viktigt att även 
privatryttare har kännedom om och att det finns anvisade platser.  

  

 

 
7:12 Mötet avslutas 
 Nästa möte blir den 26/9.  
 

Växjö datum    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………   
Anna Lundén    Ulrika Nordenberg 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Katarina Torstensson 
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